
ACTA DE LA SESSIÓ DE LA PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE DE LA BATLLÒRIA 
 
 
Identificació de la sessió: 
Data: dimecres 7 d’abril  de 2010 
Horari: de 21h a 22.30 h 
Lloc: Centre Cívic del carrer major de la Batllòria 
 
 
Hi assisteixen: 
Manel Bueno Martínez, en qualitat de President del Consell de Poble 
Jordi Gómez, vicepresident del Consell del Poble 
Eudald Puig Serradell, vocal i representant de la Junta de compensació de Royal Park  
José Antoni Santos, vocal i portaveu de  Àrea de Seguretat Ciutadana  
Jesús Liñan, vocal i portaveu Àrea de Cultura, Patrimoni i Serveis  a les persones 
Eduard Vallhonesta Alarcón,  vocal  
Carme Lluís Puig, vocal 
Pascuala Agulló Barón , vocal  
Josefa Úbeda, vocal 
Joan Xamaní, vocal 
Raquel Marmolejo, vocal 
Òscar Rubio, vocal 
Dolors Lechuga, regidora de seguretat ciutadana  
Núria Vall·llosera , en qualitat de secretària  
 
Excusen assistència: 
Juan Sánchez, vocal i portaveu de l’Àrea de Serveis Bàsics i Urbanisme 
Cristina Gálvez, vocal   
Eva López, vocal 
 
 
Ordre del dia: 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informació sobre la Diada de Sant Jordi. 
3. Informació sobre la reunió de l’Àrea de Seguretat i Espai públic del Consell del Poble i 

l’Àrea de Seguretat Ciutadana de l’ajuntament. 
4. Donar compte del treball que està realitzant la Comissió Transversal Econòmica i de 

Pressupostos del 2010 
5. Donar compte del seguiment de les diferents àrees del Consell 
6. Precs i preguntes 

 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
El president demana que si algú ha de fer alguna esmena de l’acta anterior que ho faci, o bé 
que ho passi a la secretària. 
Tanmateix el president comenta que si algun membre vol fer alguna consideració respecte 
l’acta que ho faci avinent a la Núria Vall·llosera. 
 
 



 
2. Informació sobre la Diada de Sant Jordi . 
El president dóna la paraula  a Núria Vall·llosera, tècnica de Cultura de l’ajuntament. 
 
Núria Vall·llosera comenta els diferents actes que es duran  a terme per celebrar les Festes de 
Sant Jordi. Enguany aquests actes s’inicien el 18 d’abril i finalitzen el 24 d’abril. 
 
diumenge, 
18 d’abril 
10 del matí, a la plaça de l’Església 
PASSEJADA GUIADA en bicicleta, a Les Llobateres 
 
dijous, 
22 d’abril 
8 del vespre, al Centre Cívic, c. Major, 15 
PRESENTACIÓ DEL LLIBRE de Gemma Estany, Martí 
Boada i Geòrgia Rodoreda, La Batllòria i la Tordera. Una 
història inseparable 
 
divendres, 
23 d’abril 
al matí, a la plaça de l’Església i carrers 
VENDA DE ROSES. A càrrec dels alumnes de l’escola 
Montnegre per recollir diners pel viatge de final de curs. 
Organitza: escola Montnegre 
2/4 de 7 de la tarda, al Centre Cívic, c. Major, 15 
Hora del conte, La llegenda de Sant Jordi, amb Hi havia 
una vegada... Per a nens i nenes a partir de 4 anys 
 
dissabte, 
24 d’abril 
a partir de les 9 del matí, al c. Major 
REALITZACIÓ DE LA CATIFA FLORAL, en 
commemoració del 20è aniversari de la Colla de Geganters 
i Grallers de la Batllòria 
11 del matí, al carrer Major 
EXHIBICIÓ DE LA CATIFA 
organitza: Colla de Geganters i Grallers de la Batllòria 
al matí, a la plaça de l’Església 
VENDA DE LLIBRES 
TÓMBOLA, alumnes de 6è de l’escola Montnegre, 
pro-viatge final de curs 
12 del migdia, davant de l’Església (punt de trobada) 
“UN PASSEIG PER LA HISTÒRIA...” visita guiada per 
patrimoni arquitectònic cultural de la Batllòria. 
2 del migdia, al carrer Major 
ARROSSADA POPULAR 
Venda anticipada de tiquets al Centre Cívic “Les Casetes” 
Per a més informació al mateix centre, c. Miquel Mateu, 4, 
telèfon 93 847 01 59 
2/4 de 6 de la tarda, a la plaça de l’Església 
ANIMACIÓ INFANTIL amb Pica Picarol 
7 de la tarda, al Centre Cívic, c. Major, 15 
PRESENTACIÓ DEL LLIBRE de Daniel Rangil 
Històries i llegendes de l’any vuit. Recull de cultura oral 
del Montnegre 
L’acte comptarà amb la presència de l’autor 
Presentarà l’acte Josep Puig i Pla, historiador i escriptor 
Mataroní 
     
El president anima a que tots els vilatans de la Batllòria participin d’aquests actes i desitja que 
vagi tot molt bé. Afegeix que la Colla Gegantera celebrarà una arrossada i que seria bo que 
tothom hi participés. Comenta que és la primera arrossada que es fa  a la Batllòria. 
 
Dolors Lechuga comenta que d’arrossades a la Batllòria se n’ha fet d’altres vegades. 
 



Pascuala Agulló comenta que  ella ja ha vist com d’altres vegades  ja s’han fet arrosades. 
 
El President matisa  doncs que per celebrar el 20è aniversari de la colla de Geganters i Grallers 
de la Batllòria es farà  aquesta arrossada i convida a tothom a què hi participi. Creu  que s’ha 
de donar suport a les entitats del poble , i aquesta és una bona ocasió. 
 
José Antonio comenta que la Colla Gegantera farà cartells informatius perquè tothom  ho 
sàpiga. 
 
3. Informació sobre la reunió de l’Àrea de Seguretat i Espai públic del Consell del Pobla 

i l’Àrea de Seguretat Ciutadana de l’ajuntament. 
El president pren la paraula i explica que quinze dies abans de setmana santa es va reunir la 
comissió de seguretat del Consell i l’àrea de seguretat  de l’ajuntament, i s’ha arribat als 
següents acords: 
 
Controlar l’estacionament  de camions al nucli urbà: 
 
 a. Al c/ Montnegre i al carrer Tordera es prohibeix l’estacionament de camions. 

c. Al c/Camí Ral, al marge esquerre del carrar, es prohibirà l’estacionament dels 
vehicles. Per tant , els cotxes hauran d’aparcar al costat del carrer que dóna  a les 
vivendes. 
 

El president comenta que pel què fa al c/ Camí Ral , es proposava que fos un passeig, ja que hi 
ha força gent que  hi passeja . Però al ser un carrer obert a la circulació, s’ha optat per aquesta 
opció. 
 
Referent al tema de la circulació, el President comenta que degut a les obres ja iniciades de 
l’antiga Unió Batllorienca, hi ha hagut algunes queixes dels veïns perquè s’ha tallat la circulació 
dels cotxes sense previ avís. Així doncs, es va acordar que  es demanaria  a l’empresa 
encarregada de les obres, que avises a la Policia Local,  prèviament,  perquè així podrien posar 
les senyals pertinents. 
 
Si malgrat tot, segueixen tallant la circulació sense previ avís, ja que no poden  avisar amb prou 
temps, doncs es buscarà una altra alternativa,com per exemple, prohibir l’aparcament de 
vehicles al tram de carrer on hi ha les obres. 
 
Creació d’una plaça de taxi al c/ Les Escoles,  al costat d’aquesta plaça hi ha la senyal vertical , 
i a on hi ha una placa amb el número de telèfon del servei de taxistes. 
  
Dolors Lechuga  afegeix que els mateixos taxistes han passat  pels locals de restauració els 
números de servei per fer-ne més divulgació entre la població. I a més a més, comenta que  a 
Sant Celoni també s’ha creat una nova plaça de taxi, a part de la que ja existeix  a l’estació del 
tren. Aquesta nova plaça es troba davant la policia Local de Sant Celoni. 
 
Carme Luís Puig comenta que ja ha vist com funciona el servei. 
 
José Antonio Santos demana que seria bo que aquests acords  fossin publicats a l’Informatiu . 
 
Dolors Lechuga  comenta que ja ho tenen previst des de l’àrea. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



4.Donar compte del treball que està realitzant la Comissió Transversal Econòmica i de 
Pressupostos del 2010 
El president comenta el perquè de la creació d’aquesta comissió, i recorda que sempre s’està 
treballant  per arribar  a una bona entesa. Avui dimecres 7 d’abril, el President s’havia de reunir 
amb el regidor  d’economia, Carles Mas, però al final no ha pogut ser, i han acordat reunir-se el 
proper divendres 16 d’abril . 
 
El president recorda els principals objectius  pel que fa  a inversions de la comissió: 
 Espai Públic: 
 - millorar la zona d’estacionament  que hi ha a prop de l’escola. 
 - posar una barana a la plaça de l’església. 
 - nova tanca  al cementiri. 
 
 Seguretat : 

-seguir vetllant per la seguretat de la Batllòria. Aquesta comissió treballa per aconseguir 
que la Batllòria pugui tenir un policia local consignat. 
 
Cultura : 

-el president explica com va  anar la Tamborinada  que es va celebrar el diumenge 
de rams, i es felicita per la participació de la gent de la Batllòria. I afegeix, que el 
refrigeri que es va prepara  no ha estat pagat per l’ajuntament, però que ell guarda 
el tiquet que puja 20 € i que el farà arribar  a l’Àrea de Presidència perquè li abonin. 
 

El president comenta  que queda pendent , doncs, la reunió amb el regidor d’Economia de 
l’ajuntament, Carles Mas, i que quan es faci aqueta reunió es treballarà per aconseguir el 
consens i arribar  a un pacte . Si tot el que des de la Batllòria s’ha proposat s’aprova, el 
president del Consell del Poble votarà  afirmativament els pressupostos de l’ajuntament 
d’enguany. 
 
 
5.Donar compte del seguiment de les diferents àrees del Consell 
 Àrea d’Espai Públic com que el responsable d’aquesta àrea del Consell de Poble no ha pogut 
assistir a la Permanent del Consell del Poble, no es valorarà aquesta àrea. 
 
Àrea de la Gent Gran 
Carme Puig comenta que la poda dels arbres s’havia anat fent correctament , però hi ha uns 
quants arbres que no s’han podat.  
 
El president comenta que ja esbrinarà què ha passat. Pel que fa al cementiri, comenta que 
caldrà recomanar que abans de Tot Sants, quan repintin la paret, que no ho facin amb un blanc 
tant blanc. I que, al passeig del cementiri, aniria bé  col·locar-hi  dos o tres bancs. 
 
Àrea de Seguretat 
José Antonio comenta que considera que la situació a la Batllòria és tranquil·la tot i que han 
esdevingut alguns problemes entre veïns, i amb alguna denúncia. 
 
També hi ha hagut un forçament d’una porta  a les onze de la nit. Es per això  també ‘haurà 
d’estar alerta  a les nits . Fins ara   s’havia detectat problemes durant el dia. 
 
Carme Lluís explica que fa uns quinze dies, al vespre nit, quan baixava les escombraries va 
veure com algú intentava obrir la porta del bloc de pisos on viu. Al veure que baixava una 
veïna, aquesta persona va marxar corrents. 
 
El president  creu que posant més efectius policials segurament baixaran  els robatoris. I no ho 
diu per “ fer la punyeta “. 
 
Dolors Lechuga  diu que dient que falta policia  reiteradament es crea alarmisme . 
 



Òscar Rubio  creu que Dolors Lechuga, com a regidora de Seguretat Ciutadana, ja ha sentit les 
peticions pel que fa als efectius policials. I que espera que es pugui donar una solució. Anima  
a seguir amb els punts de la reunió. 
 
El president no està d’acord amb què parlar-ne  es creï alarmisme. Al contrari, la gent percep 
que el problema s’ha detectat i es pot solucionar. 
 
Òscar Rubio diu que tothom ho té clar. 
Dolors Lechuga vol fer un incís abans de canviar de tema. Explica que en els primers 
pressupostos que CiU va elaborar , on s’hi incloïen 3 places de policia local, el grup socialista 
no hi va votar a favor.  
 
El president contesta que la Dolors Lechuga fa demagògia. 
 
Dolors Lechuga retreu que qui fa demagògia és el President del Consell del Poble. Perquè el 
què ella diu està escrit. Al pactar la governabilitat amb la CUP, que no volien augmentar els 
efectius policials, varen treure de l’acord de govern l’augment de plantilla policial. 
 
El president  respon que ells van votar en conjunt, valorant tots els pressupostos que 
proposava CiU. 
 
Jesús Liñan demana acabar amb aquestes repliques, ja que si està escrit, doncs que es revisi. 
 
José Antonio valora que si fa tres anys ja es demanava més policia, ara amb l’augment que ha 
tingut la Batllòria de població, és normal que es demani aquest augment. 
 
Dolors Lechuga diu que està d’acord amb què cal més efectius policials. 
 
El president afegeix que si s’accepta augmentar la plantilla de policia serà perquè des del 
Consell del Poble s’ha fet l’informe de seguretat i pressió. 
 
José Antonio afegeix que es vol fer un estudi nou.  Un estudi comparatiu amb les poblacions 
del voltant de la Batllòria, on es valorarà l’increment de població, i l’increment de seguretat. 
 
Dolors Lechuga aclareix que a Gualba hi ha un vigilant de dia. A les nits i al cap de setmana no 
hi és. 
 
El president  diu que no vol discutir i acaba el tema dient que ell  ja coneix el tema de seguretat 
ja que ell va ser regidor d’aquesta àrea. 
 
6.Varis 
El president explica que la Colla Gegantera de la Batllòria va anar a Montserrat, amb motiu del 
20è aniversari. Va ser una activitat oberta  a tothom, i l’autocar anava ple. Tot va anar molt bé. 
 
A continuació, el president  comenta la Tamborinada que es va celebrar el diumenge de rams. 
Va ser una activitat que es va preparar amb poc temps, però que va tenir molta acollida, entre 
unes 70 o 80 persones . Va anar molt bé, i espera que l’any que ve es pugui tornar  a repetir i 
tingui més reso. 
 
El president explica que ha mantingut una reunió  amb la regidora de Comunitat i Comunicació, 
Laura Costa, on van parlar dels següents temes: 

- Fer un “pla de mediació per a la Batllòria “, des del 2005 o 2006 es detecten 
diferents punts on hi ha riscos. I des de l’àrea de Comunitat, de seguretat 
Ciutadana , i la mateixa Generalitat es busquen solucions per a  aquets 
problemes. 

- Pel que fa  a Comunicació, el president valora que la Batllòria no surt com 
hauria de sortir als mitjans de comunicació  municipals. Tot i que, des de la 
ràdio municipal cada setmana truquen al president per preguntar quines 
notícies s’han generat a la Batllòria, el president considera que el Consell del 
Poble hauria de tenir un espai propi, ja que és una institució. I és per això que 



el president passa  a llegir un correu electrònic que adreçarà  a la tècnica 
responsable de Comunicació, Teresa Pou, amb les demandes pertinents. 

- Pel que fa a la web municipal la regidora no tenia constància de les demandes 
del Consell del Poble ja que sap que ho porta l’àrea de Cultura. 

 
Òscar Rubio pren la paraula, i canviant de tema demana que com a empresa del municipi, amb 
treballadors del municipi, se l’informi de les obres públiques que l’ajuntament generi. 
José Antonio comenta que el servei d’ocupació municipal podria tenir un servei a la Batllòria, 
encara que fos només un dia  a la setmana, però que els veïns i veïnes de la Batllòria no 
s’haguessin de desplaçar a Sant Celoni. 
 
Òscar Rubio afegeix que des del servei municipal d’ocupació  o altres, se li demana que pugui 
acollir joves aprenents, però que en canvi no se l’informa pel tema de les obres. 
 
Dolors Lechuga contesta  a l’Òscar Rubio, comentant-li  que les obres públiques  es donen a 
conèixer a través de les publicacions oficials i la pàgina web de sant Celoni. I només cal que ho 
consulti. 
 
Òscar Rubio comenta que des de l’ajuntament el truquen per formar a gent, però no el truquen 
per oferir-li feina. 
  
El president diu que a d’altres ajuntaments s’ha invertit  els diners del govern espanyol FEIL a 
fer obres a l’espai públic i poder donar feina  a les empreses del poble. 
 
El president comenta que s’ha demanat que es facin cursos de formació ocupacional 
relacionats amb el tipus d’empreses que hi ha al municipi I s’ha d’apostar per alternatives 
noves, per exemple, que la Batllòria tingui un interès paisatgístic , i així podria rebre més 
visitants. 
 
Núria Lluís Misarachs demana al president que s’arregli la rampa d’accés al pas subterrani de 
la carretera general, per anar a Riells. 
 
Vicenta Carril comenta que a Can Ribot la vegetació del pati sobresurt de la finca. 
 
La reunió conclou a les 22:30 de la nit. 
 
La propera reunió serà el primer dimecres del mes de maig,  el 5 de maig a les 21 hores. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


